
 
 
 
 
 

SETEMBRE DE 2006 
 
 

A LA PREGUNTA EFECTUADA PEL SR. JORDI RAVENTÓS 
 
“Quin canal he de fer servir per poder llegir les seves respostes a les preguntes que els ha fet la 
ciutadania en els darrers plens tal i com preveu el Reglament de Participació Ciutadana?” 
 
Les respostes que donem a les veïnes i veïns d’Esplugues que ens fan preguntes als plens les pot 
trobar penjades al taulell d’anuncis de la casa consistorial, a la web del nostre grup polític i a la 
web de l’Ajuntament. Això no vol dir que es pugui haver donat el cas que algun mes no les 
haguem penjades per anar desbordats de feina, però aquests són els canals habituals. 
 
 

A LES PREGUNTES EFECTUADES PEL SR. ANDREU MOLINER 
 
1.- “En el pamfet entre bastidors s’ha produit un fet amb la publicacio d’un document privat com es 
l’agenda diaria de l’alcaldessa. Es Evident que el document es privat i que en tot cas, si hi assiteix, 
l’activitat es publica, pero el document quedi ben clar que es privat i a mes ha estat reproduit 
sense cap mena d’autoritzacio. ¿Condemnen Vostes aquest fet? ¿Els hi sembla que l’ajuntament 
hauria d’iniciar accions de caracter judicial?” 
 
Bé, entenem que en aquest cas, la revista Entre Bastidors s’ha excedit amb la publicació de 
l’agenda de l’alcaldessa. Entenem que és un fet preocupant i que no s’ha de permetre ja que 
afecta a una... diguemne... a un document privat. I així hem manifestat la nostra preocupació amb 
aquest tema. I pel que fa a la resposta de si s’haurien d’iniciar “accions de caràcter judicial”, doncs 
en tot cas creiem que qui ho ha de valorar és el mateix equip de govern, que és qui ha estat 
víctima de la publicació de l’agenda de l’alcaldessa. 
 
2.- “Un dels actes de seguici de la Festa de Sta Magdalena consisteix en la diclamacio d’un 
versots, aquest any durant el seu recitar a la plaza de l’esglesia, es van produir gravisims insults, 
calumnies i injurias a mebres de la corporacio en actiu o persones que no ocupen cap carrec en 
aquests moments Tambe es van produir insults discriminatoris de caracter sexista i contingut 
masclista per alguns membres de grups de cultura popular, amb l’agravent que a aquests actes 
assisteixien menors d’edat. Donat aquest fets pensan vostes qúe l’ajuntament ha de subvencionar 
aquesta activitat? Quines accions proposen.” 
 
Està clar que des de Convergència i Unió defensem la llibertat d’expressió a qualsevol nivell, però 
quan s’entra a menysprear gent i es critica a un nivell personal, nosaltres això no ho compartim. 
De fet, fa uns mesos es va insistir molt en un tema que afectava personalment la vida privada de 
la senyora Díaz, i nosaltres vam defensar la privacitat de la seva vida privada. En aquest cas seria 
igual. A més a més, els catalans tenim un sentit de l’humor molt particular i a un nivell diguem-ne, 
diferent, i per tant, no creiem que calgui entrar a fer humor d’una certa vulgaritat. 
 



 
 
 
 
 
3.- “Durant el prego de la feta major es van produir constantment i sistematicament xieulets, tant al 
pregoner com a l’alcaldessa ¿Creuen vostes el moment per fer-ho? No pensen que el seguici i el 
prego ha de ser un acte eminentment festiu on el mes import es l’integracio i la participacio de 
tothom i en aquet moment no tocava.” 
 
Estem convençuts que no era el moment de la massiva xiulada. Hagués estat fins i tot procedent 
la xiulada a l’inici de la intervenció de la sra. Díaz o fins i tot a l’acabar el pregó, però no durant 
l’estona que va fer el discurs. Creiem que hi ha altres fòrums on poder fer oposició a l’equip de 
govern, i que per tant, durant la festa, el que cal és gaudir i disfrutar de la mateixa. 
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